
Z Á P I S 
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Rožnov, které se konalo 

 dne 26. listopadu 2013 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 
 

Přítomni:    Procházka Zbyněk, VanžůraVáclav, Bc. Pišta Jan, Ing. Pohl Jaromír, Mervart Zdeněk,   
                    Pácalt Josef 
Neomluveni: Valášek Milan 
 
Program schůze : 
1) Zahájení schůze, schválení programu schůze 
2) Jmenování zapisovatele, schválení návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
3) Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze 
4) Stavba splaškové kanalizace  
5) Návrh vyhlášky ministerstva zdravotnictví – ochranná pásma ložiska peloidů 
6) Úprava č. 3 a č. 4 rozpočtu roku 2013 
7) Spolufinancování obcí – projekt  Doprovodná zeleň podél komunikací mikroregionu Hustířanka 
8) Inventarizace 2013 
9) Prořez stromů na pozemcích v majetku obce 
10) Různé 
11) Diskuze 
12) Návrh usnesení 
13) Závěr 
 
1. Schůzi zahájil v 18:00 hodin starosta obce p. Zbyněk Procházka. Seznámil přítomné s 
programem schůze. Do programu navrhl doplnit bod k projednání - schválení účetní závěrky za rok 
2012.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 
2. Zapisovatelem dnešní schůze byla jmenována p. Pištová, jako ověřovatelé zápisu byli navrženi 
p. Pácalt a p. Vanžůra. Do návrhové komise byli navrženi p. Pišta a p. Mervart. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 
3. Byla provedena kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze. Bez připomínek. 
4. Starosta obce podal informaci o tom, že návrh zadávací dokumentace k výběrovému řízení na 
zhotovitele stavby je stále na posouzení na Státním fondu životního prostředí (SFŽP) v Praze. Dle 
původního harmonogramu se mělo do konce roku provést výběrového řízení na zhotovitele stavby. 
Z důvodu této prodlevy na SFŽP lze očekávat, že výběrové řízení bude vypsáno až začátkem roku 
2014. Dle informací ze SFŽP je nejpozdější lhůta na předání závěrečného vyhodnocení stavby 
kanalizace posunuta do 30.6.2015. 
5. Z ministerstva zdravotnictví ČR obdržela obec opětovně návrh vyhlášky, kterou se stanoví 
ochranná pásma přírodního léčivého zdroje peloidů ložiska Habřínky, včetně vymezení 
konkrétních ochranných opatření. Návrh vyhlášky je zveřejněn na úředních deskách obce. Do 
příštího zasedání zastupitelstva, které bude v měsíci prosinci,  je možné podat případné podněty a 
připomínky. 
6. Byla projednána úprava rozpočtu č.3, která řeší přijatý neinvestiční transfer na volby do PS 
Parlamentu ČR ve výši 23.500,- Kč. Úprava rozpočtu č. 4 se týká úpravy ve výdajové části 
rozpočtu, a to z důvodu nákupu malotraktoru. Dále starosta navrhl, aby byla k malotraktoru 
zakoupena ještě radlice a sypač k údržbě komunikací v zimním období. Podle předběžných nabídek 
lze očekávat nákup tohoto příslušenství do částky 50.000,- Kč. Výdajová část rozpočtu nebude 
navýšena, provede se úprava pouze mezi paragrafy. Obě úpravy rozpočtu jsou nedílnou Přílohou 
č.1 a č.2   tohoto zápisu.   Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 
7. Starosta obce seznámil přítomné s výsledky jednání o projektu "Doprovodná zeleň podél 
komunikací a cyklotras mikroregionu Hustířanka", včetně kompletní rekapitulace rozpočtu všech 
zúčastněných obcí této akce.  Dodavatel na realizaci tohoto projektu byl již vybrán. Výsadbu 
nových stromů lze tedy předpokládat již na jaře příštího roku. Obec bude spolufinancovat tuto akci 
částkou 246.100,- Kč. Uvedenou částku musí obec převést na účet mikroregionu Hustířanka 
v termínu do 31.5. 2014. Do té doby je nutno provést vykácení starých stromů v lokalitě za 
hřbitovem. Bylo dohodnuto, že stromy budou odstraněny obecními pracovníky, za pomoci místní 



hasičské zásahové jednotky. Vytěžené dřevo se uskladní na dvoře OÚ a po vyschnutí se nabídne 
jako otop do místního pohostinství. V případě potřeby těžší techniky vypomůže firma Agro 
Rožnov.  Hlasováno bylo současně o obou bodech, tj. o schválení neinvestičního příspěvku 246 
100,- Kč na realizaci projektu a o způsobu naložení se dřevem z kácení stromů za hřbitovem.   
Rekapitulace rozpočtu akce "Doprovodná zeleň podél komunikací a cyklotras mikroregionu 
Hustířanka" je Přílohou č.3 tohoto zápisu.   Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 1.   
8. Starosta oznámil, že vydal plán inventur k  provedení inventarizace majetku, závazků a jiných 
aktiv a pasiv k 31.12.2013. K zajištění provedení inventur jsou stanoveny komise pro jednotlivé 
útvary.  
9. Bylo jednáno o prořezu dřevin v lokalitě podél potoka Jordán směrem k rašelině. Jedná se o 
veškeré stromy a keře, které rostou na obecních pozemcích. Starosta navrhl vyhlásit tento záměr 
rozhlasem a nabídnout občanům, že za prořez a úklid pozemků jim bude získané dřevo přenecháno 
bezúplatně. Případným zájemcům bude jejich úsek přidělen na místě. Organizací této akce byli 
pověření p.Pácalt a p.Vanžůra.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 
10. Roční závěrka – účetní obce podala informaci o nutnosti schválení účetní závěrky za rok 2012. 
Nejzažší termín schválení závěrky byl do 30.9.2013. Zastupitelstvo obce dodatečně schválilo 
účetní závěrku za rok 2012.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 
11. Různé 
- Ing. Pohl vznesl dotaz, jak bude řešena pohledávka ve výši 11.592,- Kč za panem Martinem 
Petráčkem. Jedná se o přefakturaci zemních prací při realizaci vodovodní přípojky k jeho domu a 
s ní spojenou projektovou dokumentaci. V březnu letošního roku byla s panem Petráčkem uzavřena 
smlouva o splátkovém kalendáři s měsíčními splátkami 1.500,- Kč. I přes zaslanou upomínku, 
jmenovaný do dnešního dne žádnou splátku neuhradil. Byl podán návrh, aby se vymáhání dlužné 
částky řešilo právní cestou.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 
- další nezaplacenou pohledávkou ve výši 510,- Kč je faktura za příslušenství při stavbě vodovodní 
přípojky, vystavená panu Karlu Ješátkovi. Byl podán návrh, aby se pohledávka v uvedené výši 
odepsala.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 
- v této souvislosti starosta doplnil, že i pan Milan Urban ještě dluží obci 12.250,- Kč za vyúčtování 
spotřeby energiií v roce 2010, plynoucích z pronájmu místního pohostinství. I zde byl schválen 
návrh na vymáhání pohledávky soudní cestou.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 
- firma Marius Pedersen zaslala dodatek ke smlouvě na zajištění svozu a odstranění komunálního 
odpadu, platný pro rok 2014. Výše poplatků za jednotlivé svozy zůstává stejná jako v roce 2013. 
Zastupitelstvo obce rozhodlo ponechat poplatky za svozy odpadů v nezměněných výších, tj. jako v 
roce 2013. Přílohou č.4 tohoto zápisu je svozový kalendář na rok 2014. Byla podána informace o 
další výpůjčce kontejnerů od firmy Ekokom, a to 2 kontejnerů na plast. Tyto nové kontejnery 
nahradí původní - zkorodované, které byly v majetku obce.   
- dále starosta informoval, že na schůzce mikroregionu Hustířanka bylo jednáno o záměru využít 
dotaci z Programu rozvoje venkova, na nákup dopravního značení pro ty obce, které v současné 
době zpracovávají nové pasporty místních komunikací, včetně dopravního značení. To se týká i 
obce Rožnov. 
- pan Mervart vznesl dotaz, jak bude obec řešit prozatímní skládku roští u salaše. Byl podán návrh, 
aby bylo roští nabídnuto k seštěpkování, současně v rámci akce - viz bod č.7 tohoto zápisu. 
V případě nezájmu občanů bude roští spáleno.  
12. Diskuze – do diskuze se nikdo nezapojil. 
13. Návrh na usnesení přednesl p. Pišta.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0.  
14. Závěr  – starosta poděkoval všem přítomným za účast a veřejné zasedání ukončil v 19:30 hodin. 
 
Zapsala: Pištová Miroslava 
 
Starosta: Procházka Zbyněk   .............................................. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   Pácalt Josef   .............................................. 
 
 
                                  Vanžůra Václav  .............................................. 



 
 
 


